
Op 8 september jl. stelde de SGP-fractie technische vragen over het raadsvoorstel van 21 april 2020 
“Verlenging tijdelijke oplossing incontinentiemateriaal”. Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 1 – Hoeveel aanvragen zijn er inmiddels (in totaal) ontvangen m.b.t. het jaar 2019?  
Voor 2019 zijn er 72 aanvragen ontvangen. 

  
Vraag 2 – Hoeveel aanvragen zijn er inmiddels ontvangen m.b.t. het jaar 2020?  
Voor 2020 zijn tot nu toe 271 aanvragen ontvangen.  

  
Vraag 3 – Hoeveel aanvragen (gesplitst per jaar) zijn inmiddels toegekend? 
In 2019 is niet geregistreerd hoeveel toekenningen er waren. Vanaf 1 januari 2020 is dit wel 
geregistreerd. In 2020 zijn er tot nu toe 205 aanvragen toegekend. Dat is 68% van het aantal aanvragen.   

  
Vraag 4 – Voor zover mogelijk graag aangeven hoeveel aanvragen (per 
kalenderjaar) betrekking hebben op incontinentiemateriaal en hoeveel op medisch afval.  
In 2019 werd niet geregistreerd op basis van welke grondslag een tegemoetkoming werd verstrekt. 
Vanaf april 2020 wordt dit wel geregistreerd. 87 (32% van de aanvragen in 2020) zijn geregistreerd op de 
grondslag “Medisch afval”. 184 (68%) aanvragen werden geregistreerd op de grondslag 
incontinentiemateriaal.  
 

 


